
 

Forkynne Sannheten  

   Menigheten er Guds redskap til å forkynne sannheten, og han har gitt den kraft. Er menigheten lojal og 

holder alle hans bud, vil den eie alle de fortrinn som Guds nåde gir. Er den tro i alle sine plikter, vil den ære 

Herren, Israels Gud, og ingen makt kan motstå den. 

Alfa og Omega 6. bd. side 412. Kap. 58 Den seirende menighet (siste kapitel).  Ca 596 i engelske udg. 

Apostlenes gerninger: dk: Mesterens Efterfølgere  - se: Löftestiden  

Forkynde sandheden 

Vidnesbyrd for menigheden bind 5 side 157  

   Guds ord blev forkyndt af hans tjenere i de første dage »ved Ånds og krafts bevis.« Menneskenes hjerter 

blev bevægede af evangeliets forkyndelse. Hvordan kan det være at sandhedsforkyndelsen bevæger folk så 

lidt som den gør? Er Gud mindre villig til at velsigne sin sags arbejdere, i denne tidsalder, end i apostlenes 

dage? 

Den advarsel som vi frembærer verden vil vise sig for dem at være en smag af liv til liv eller af død til 

død.(2kor 2,16) Og vil Herren sende sine tjenere ud for at forkynde dette frygtelige højtidelige budskab og 

samtidig tilbageholde dem sin Helligånd? Skal fejlende mennesker, uden den særlige nåde og kraft fra Gud, 

turde stå mellem liv og død, for at sige de evige livs ord? Vor Herre er rig i nåde, mægtig i kraft, han vil 

overmåde give disse gaver til alle som kommer til ham i tro. Han er mere villig til at give Helligånden til dem 

som beder ham, end forældre er til at give (158) deres børn gode gaver. Grunden til at den dyrebare, 

betydningsfulde sandhed for denne tid, ikke er så mægtig til at frelse, er at vi ikke arbejder i tro. 

Vi burde bede ligeså alvorligt for Helligåndens nedstigning som disciplene bad på pinsefestens dag. Havde 

de brug for den på det tidspunkt, har vi mere brug for den i dag. Moralsk mørke dækker jorden, ligesom et 

ligklæde. Alle former for falske læresætninger, kætterier og sataniske bedrag vildfører menneskers sind. 

Uden Guds Ånd og kraft vil det være forgæves, at vi arbejder for den nærværende sandhed. (2.Pet.1,12) 

Det er ved at se på Kristus, ved at have tro på ham, ved at vi erfarer hans frelsende nåde, for os selv, at vi er 

udrustet til at overbringe ham til verden. Hvis vi har lært af ham, vil Jesus være vort tema; hans kærlighed, 

som brænder på vore hjerters alter, vil nå folks hjerter. Sandheden vil blive fremstillet, ikke som en kold, 

livløs teori, men i Åndens bevis. . . . . 

    . . . . .Frelsesplanen fremstilles ikke i sin enkelhed, fordi nogle få prædikanter ved hvad enkel tro er. En 

forstandsmæssig kundskab til sandheden er ikke nok; vi må kende dets kraft på vore egne hjerter og liv. 

Prædikanter er nødt til at komme til Kristus som små børn. Søg Jesus, brødre, bekend jeres synder, bed til 

Gud dag og nat, indtil I ved at I for Kristi skyld er tilgivet og antaget. Da vil I elske meget mere, fordi I er 

blevet tilgivet så meget. Så kan I vise andre til Kristus, som en synds-tilgivende Forløser. Så kan I fremstille 

sandheden af et hjertes fylde, som mærker dets helligende kraft. Jeg er bekymret for jer, mine brødre. Jeg 
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råder jer til at dvæle ved Jerusalem, ligesom de tidlige disciple, indtil I ligesom dem, får Helligåndens dåb. 

Føl jer aldrig fri til at gå på talerstolen, før I, i tro, har greb over jeres styrkes arm.   

    Hvis vi har Kristi ånd, skal vi arbejde som han har arbejdet; vi skal gribe fat i Nazarets-Menneskets tanker 

og overbringe dem til folk. Hvis vi, i stedet for at være formelle (160) bekendere og uomvendte 

prædikanter, i virkeligheden var Kristi efterfølgere, ville vi fremstille sandheden med en sådan ydmyghed og 

varme og vil eksemplificere det i vore liv, så ville verden ikke hele tiden betvivle om vi troede det vi 

bekender. Budskabet frembåret i Kristi kærlighed, hele tiden med sjæles værdi for øje, vil endog få 

verdslige til denne slutning: "De er ligesom Jesus."  

 

     I denne tid, da fienden virker som aldri tidligere for å tiltrekke seg menneskenes sinn, bør vi arbeide med 

større innsats. Flittig og uegennyttig bør vi forkynne det siste nådens budskap i de store byene, langs 

menneskelivets hovedveier og sideveier. Alle klasser må bli nådd. I arbeidet vil vi møte folk fra forskjellige 

nasjoner. Vi må ikke gå forbi noen av dem uten å advare dem. Herren Jesus var Guds gave til hele verden - 

ikke bare til de høyere klasser, og heller ikke til en nasjon fremfor andre. Hans frelsende nåde omslutter 

hele verden. Alle som vil, kan drikke av livets vann. En verden venter på at vi skal forkynne sannheten for 

vår tid. . . . Nådens rike blir oppbygd nå, ved at mennesker som har vært fulle av synd og opprør, dag for 

dag gir etter for hans kjærlighets allmakt. Men hans herlighets rike vil ikke bli opprettet fullt ut før Kristus 

kommer for annen gang til denne verden. Lys fra det høye - 28. november - La budskapet lyde.  

 

Hvis vi setter alt inn på å fremholde sannheten på en mest mulig utfordrende måte og går på tvers av 

andres meninger og oppfatninger, vil den bli mistolket, misoppfattet og feilaktig gjengitt for dem som lever 

i villfarelse, for at den skal virke som noe forkastelig. Det er bare få av dem du forsøker å forkynne 

sannheten for, som ikke har drukket av Babylons vin. De har vanskelig for å forstå sannheten. Derfor er det 

nødvendig å fremholde den som den er i Jesus. 

    I likhet med den store lærer må de som bekjenner seg til å elske sannheten, ha sann ydmykhet. De som 

flittig har gravet i Ordets gruve, og har oppdaget sannhetens dyrebare åre, hemmelig-heten som hat vært 

skjult fra evighet, vil ære Jesus som er kilden til all sannhet, ved at de i sin karakter åpenbarer den 

helliggjørende kraften i det de tror på. Jesus og hans nåde må få bo i sjelens tempel. Da vil han bli åpenbart 

i tale, i bønn, i formaninger og i forkynnelsen av den hellige sannhet, for dette er hemmeligheten ved 

åndelig fremgang.- På fast grunn 1 side 401 
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